

## H.H. Brown Shoe Co. (Canada) Ltd.

2155 Dunwin Drive, Unit One  
Mississauga, Ontario  
L5L 4M1

**Products:** men's footwear  
women's footwear  
western boots for men and women  
military footwear

Telephone: (416) 828-4300  
Fax: (416) 828-4349

### Export Contact:

Mr. Paul Brennan, Director of National Sales

H.H. Brown Shoe Co. (Canada) Ltd. produces a wide variety of men's and women's footwear, from workboots to outdoor footwear, to casual shoes, under various brand names. This company also manufactures western boots for men and women.

In the workwear category are found **Gorilla** workboots and **Worklytes** men's and women's safety work shoes and boots. H.H. Brown also produces a line of **Double H** Western boots. Some of the outdoor footwear is manufactured under the **Prospector** name, while the more specialized hiking and trail footwear is covered under the **Matterhorn** label. **Walkabouts** and **Brown's Landing** are casual footwear brands.

<b>Brands:</b>	Gorilla	Worklytes	Matterhorn
	Double H	Brown's Landing	Prospector

\*\*\*\*\*

2155, promenade Dunwin, Unité Un  
Mississauga (Ontario)  
L5L 4M1

**Produits :** chaussures pour hommes  
chaussures pour femmes  
bottes Western pour hommes et femmes  
chaussures militaires

Téléphone : (416) 828-4300  
Télécopieur: (416) 828-4349

### *Personne-ressource pour l'exportation :*

*M. Paul Brennan, Directeur des ventes national*

*La société H.H. Brown Shoe Co. (Canada) Ltd. fabrique, sous divers noms commerciaux, une vaste gamme de chaussures pour hommes et femmes, allant de la botte de travail et de la chaussure d'extérieur à la chaussure tout aller. La société fabrique également des bottes Western pour hommes et femmes.*

*Dans le domaine des chaussures de travail, on retrouve les bottes **Gorilla** ainsi que les bottes et chaussures de sécurité pour hommes et femmes **Worklytes**. H.H. Brown confectionne également la gamme de bottes Western **Double H**, des chaussures d'extérieur de marque **Prospector**, alors que les chaussures de randonnée plus spécialisées portent la marque **Matterhorn**. **Walkabouts** et **Brown's Landing** sont des marques de chaussures tout aller.*

<b>Marques de commerce :</b>	Gorilla	Worklytes	Matterhorn
	Double H	Brown's Landing	Prospector